
DAY 1 Penang ✈ Transit City ✈ Taiyuan - Pinyao (L/D)
 Assemble at Penang International Airport for departure flight to Taiyuan.
 Jinci - the ancient JinWang Temple, 1st built in Northern Wei Dynasty. It was built by
later generations to commemorate JiYu, 2nd son of King Wu of Zhou Dynasty.
 Pinyao Ancient City - famous cultural city with history of more than 2,700 years, one
of the 4 most most complete ancient cities in China. Enjoy the “Jinxiang Shangyin”
performance
**Overnight on Pingyao Hotel or similar
DAY 2 Pinyao - Taiyuan (B/L/D)
 Pinyao Ancient City - visit to Ancient City Wall, Ming Qing Streets, RiShengChang
Bank, Ancient County Government Office (include buggy)
 Qiao Family Courtyard - also known as Zaizhongtang. The Qiao Family Courtyard was
first build in 20th year of Qianlong’s reign in Qing Dynasty (1756).
 Taiyuan Ancient City - an ancient city with history that gone through may dynasties.
This city was built in the eight year of Hongwu in Ming Dynasty and more than 645 years
history.
** Overnight at Taiyuan Kempinski Hotel or similar
DAY 3 Taiyuan - Jinzhong - Taiyuan (B/L/D)
 Shanxi Museum - is the largest museum and cultural building in the province of Shanxi,
China. (Closed on Monday)
 Laoxi Vinegar Farm - Shanxi mature vinegar, the top of China's four famous vinegars, is
also known as "China's No. 1 Vinegar Garden"
 The Mansion of Changs - located in Chewang Village, Dongyang Town, is a large-scale
northern folk building complex of the Qing Dynasty.
 Zhonglou Street - a historical prosperous market, connecting with Liuxiang, Qiaotaou
street and Liuxiang South Road. Has been Taiyuan’s commodity distribution center for
more than hundred years.
** Overnight at Taiyuan Kempinski Hotel or similar
DAY 4 Taiyuan - Yingxian - Datong (B/L/D)
 Yingxian Wooden Pagoda - also known as Pagoda of Fogong Temple, built in the 2nd
year of Qingning in Liaoning(1056), the tallest and oldest pure wooden pavilion-style
building in the world.
 Yungang Grottoes - listed in UNESCO Heritage with more than1,500 years history.
** Overnight at Datong Howard Johnson Jingdi Plaza Hotel or similar
DAY 5 Datong - HuangHuaGou (B/L/D)
 Wulanhada Volcano Geopark - It is a natural "volcano museum" that integrates

grassland volcanoes, lava landforms and barrier lake landscapes. (Space suit
experience + Photoshot)

 Huitengxile Grassland - one of the best preserved typical alpine meadow grassland in
the world. Experience herdsmen culture - Horse Dismounted Wine Ceremony and
Camp Fire. Enjoy Zhamayan for dinner.

** Overnight at HuangHuaGou Business Deluxe Yurt or similar

DAY 6 HuangHuaGou - Hohhot (B/L/D)
 White Horse Tribe Ranch -Mongolian admire white as symbol of strength and
wisdom. Herdsmen love white horse the most (Afternoon Tea, Mongolian
Custome Experience, Archery Experience)
 Dazhao Temple -large Tibetan Buddhist temple in the south of Yuquan district,
Hohhot, Inner Mongolia, China, belongs to the Gelug Sect (Yellow Sect).
 Kuan Xiang Zi - one of the earliest Hohhot food gathering spot. This
neighborhood fulled with islamic cultural atmosphere and distinctive ethnic
characteristics.
** Overnight at Hohhot Shangri-la Hotel or similar
DAY 7 Hohhot - Ordos (B/L/D)
 Xiangshawan - experience desertmini train, camel riding, Ordos wedding
performance (include ropeway+Yuesha Island)
 Ulanmulun River Musical Fountain - the largest musical fountain in Asia, reach
up to 230m high
** Overnight at Ordos Howard Johnson Parkview Hotel or similar
DAY 8 Ordos - Hohhot (B/L/D)
 Mausoleum of Genghis Khan - experience holy night blessing ceremony

(include buggy)
 Kangbashi District - visit Ordos Museum (outview) and Ordos Wedding

Cultural Park
** Overnight at Hohhot Shangri-la Hotel or similar
DAY 9 Hohhot ✈ Transit City ✈ Penang (MOB)
 After breakfast transfer to airport for flight back.
** Home sweet home

Validity: 01 Mar 2025 - 30 Sep 2025
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◈ WULANHADA VOLCANO GEOPARK (SPACESUIT
EXPERIENCE + FREE 1 PHOTO)

◈ HUITENGXILE GRASSLAND (HORSE DISMOUNTED
WINE CEREMONY + CAMP FIRE)

◈ WHITE HORSE TRIBE RANCH (AFTERNOON TEA +
CUSTOME WEAR + ARCHERY EXPERIENCE)

◈ XIANGSHAWAN (INCLUDE ROPEWAY + YUESHA ISLAND)
◈ 6 NIGHTS INTL 5 STARS + 1 NIGHT DELUXE YURT
◈ PINYAO ANCIENT CITY
◈ ZHAMAYAN

**Tour Leader Tipping Not Included
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**May Recommend Local Product on the Bus



DAY 1 槟城 ✈ 中转城市 ✈ 太原 - 平遥 (午晚餐)
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往太原。
 晋祠 -为古代晋王祠，始建于北魏，是后人为纪念周武王次子姬虞而

建。
 平遥古城 一座具有2700多年历史的文化名城，是中国目前保存最为完

整的四座古城之一。观赏《晋乡商音》演出。
** 夜宿于平遥会馆或同级
DAY 2 平遥 - 太原 (早午晚餐)
 平遥古城 - 游览古城墙、明清街、日升昌票号、古县衙 (含电瓶车）
 乔家大院 - 又名在中堂，位于山西省晋中市祁县东观镇乔家堡村。 乔

家大院始建于清乾隆二十年(1756年)。
 太原古县城 一座经历了多个朝代的更替，具有丰富历史的古城。这座

城池始建于明洪武八年，距今已有约645多年的历史。城里观看非遗表
演《风火流星》。

** 夜宿于太原凯宾斯基酒店或同级
DAY 3 太原 - 晋中 - 太原 (早午晚餐)

 山西省博物院 - 是中国山西省最大的博物馆和文化建筑（周一闭馆）
 老西醋博园-中国四大名醋之首的山西老陈醋, 被称“华夏第一醋园”
 常家庄园 - 位于山西省晋中市榆次区东阳镇车辋村，是一座规模宏大

的清代北方民間建筑群。
 钟楼街 - 是历史悠久的繁华街市，和柳巷、桥头街、柳巷南路形成

“十”字衔接, 是太原百余年来的商品集散中心。
** 夜宿于太原凯宾斯基酒店或同级
DAY 4 大原 - 应县 - 大同 (早午晚餐)
 应县木塔 - 又称佛宫寺释迦塔，始建于辽清宁二年(1056年)是世界上

现存最高大、最古老纯木结构楼阁式建筑云冈石窟(含电瓶车)
 云冈石窟 - 被列入《世界遗产名录》, 距今已有1,500多年的历史(含

电瓶车)

** 夜宿于大同金地豪生酒店或同级
DAY 5 大同 - 黄花沟 (早午晚餐)
 乌兰哈达火山地质公园 - 是一座集草原火山群、熔岩地貌及堰塞湖景

观于一体的天然“火山博物馆”。(宇航服打卡，赠送火山旅拍照一张)

 辉腾锡勒草原 - 是世界上保持最完好的典型的高山草甸草原之一。体
验牧民文化-下马酒仪式及篝火晚会。晚餐享用诈马宴。

** 夜宿于黄花沟商务豪华蒙古包或同级

DAY 6 黄花沟 - 呼和浩特 (早午晚餐)
 白马部落牧场体验 - 蒙古族崇尚白色，视白色为力量和智慧的象

征，草原的牧民格外喜爱白马(品尝草原蒙氏下午茶，蒙古族服饰体

验，射箭体验)
 大召寺 - 中国内蒙古呼和浩特玉泉区南部的一座大藏传佛教寺院，

属于格鲁派(黄教)。
 宽巷子 - 呼和浩特最早的美食聚集地之一，许多呼和浩特美食都发

源于此,该街区伊斯兰文化氛围浓郁，民族特色鲜明。
** 夜宿于呼和浩特香格里拉酒店或同级
DAY 7 呼和浩特 - 鄂尔多斯 (早午晚餐)

 响沙湾 - 体验沙漠小火车，骑骆驼，鄂尔多斯婚礼表演等(含索
道+悦沙岛)

 乌兰木伦河音乐喷泉 - 亚洲最大的音乐喷泉，其喷高可达230
米。

** 夜宿于鄂尔多斯博源豪生酒店或同级
DAY 8 鄂尔多斯 - 呼和浩特 (早午晚餐)
 成吉思汗陵 - 体验圣灯祝颂祈福仪式(含电瓶车)
 康巴什城市 - 游览鄂尔多斯博物馆(外观)及鄂尔多斯婚礼文化园
** 夜宿于呼和浩特香格里拉酒店或同级

DAY 9 呼和浩特 ✈ 中转城市 ✈ 槟城 (机上用餐)
 早餐后送往机场返回美丽的家园。

** 甜蜜的家

Validity: 01 Mar 2025 - 30 Sep 2025

◈ 乌兰哈达火山地质公园(宇航服体验+赠送旅拍 1张)
◈ 辉腾锡勒草原(下马酒仪式 + 篝火晚会)
◈ 白马部落牧场(下午茶 + 蒙古服 + 射箭体验)
◈ 响沙湾(含索道 + 悦沙岛)
◈ 6 晚国际 5星 + 1 晚商务豪华蒙古包
◈ 平遥古城
◈ 诈马宴

**不含领队小费
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**车上会有车购
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